
Verslag ALV do 21 maart 2024 in de Apostolische Genootschap 
 
Aanwezig: 37 leden en het bestuur. 
 
1. Opening  
 
De voorzitter, Nol Verhagen, heet iedereen welkom. Hij staat stil bij het overlijden van 
Chris Leenders, een enthousiaste verteller, auteur, vriend en HKB-collega. Na een 
kort In Memoriam vraagt Nol om een ogenblik stilte.   
 
2. Vaststelling van de agenda    
 
De agenda wordt vastgesteld conform het voorstel. 
 
3. Notulen ALV 2023 (23-026).     
 
De notulen van de Algemene ledenvergadering op 30 maart 2023 worden 
ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Jaarverslag 2023 
 
Het verslag wordt goedgekeurd.  
 
5. Verslag kascontrolecommissie 
 
Adriaan Branderhorst meldt dat de kascommissie, bestaande uit hem en het 
reservelid René Runhaar de boekhouding zeer inzichtelijk vond. De commissie stelt 
de vergadering voor de jaarrekening goed te keuren en het bestuur te dechargeren. 
  
Adriaan merkt op te hopen dat het bestuur maatregelen zal nemen om het grote 
vermogen te verkleinen. Nol antwoordt hierop dat het bestuur vorig jaar een grote 
uitgave heeft gedaan in het kader van het jubileum, maar dat deze uitgave door het 
legaat dat we ontvingen van Chris Leenders geheel gecompenseerd is, waardoor het 
vermogen niet kleiner is geworden.  
Hetty Lakeman stelt voor dit jaar geld te besteden aan monumentenbeheer en het 
volgen van de omgevingsvisie. Ook inzet van studenten bij projecten is mogelijk.  
 
6. Jaarrekening 2023  
  
De penningmeester Willem Steenkamp memoreert dat HKB zowel in 2022 als in 
1923 een legaat heeft ontvangen, waardoor de grote uitgave aan de tentoonstelling 
ter gelegenheid van het jubileum niet geleid heeft tot een significante daling van het 
vermogen. Doordat we bij de tentoonstelling veel nieuwe leden hebben gekregen, 
stijgen de contributie-inkomsten dit jaar. De vergadering keurt de jaarrekening goed 
en dechargeert het bestuur. 
 
 
7. Benoeming kascontrolecommissie  
 



Adriaan Branderhorst en René Runhaar vormen het komend jaar de kascommissie. 
Veronica den Breejen is reservelid. 
 
8.  Begroting 2025 en herziening begroting 2024 
 
Willem Steenkamp geeft aan dat de begroting voor 2025 vooral dient voor de 
aanvraag van de gemeentesubsidie. De begroting voor 2024 die vorig jaar is 
opgesteld, is met de kennis van nu herzien. De vergadering keurt beide begrotingen 
goed. 
 
9. Samenstelling bestuur 
 
Secretaris Eric Bor treedt af en stelt zich niet herkiesbaar. Nol stelt de vergadering 
voor, Ella Eweg tot nieuwe secretaris te benoemen. De vergadering gaat akkoord 
met haar benoeming. Nol dankt Eric voor zijn jarenlange inzet en heet Ella welkom in 
het bestuur.  
 
10. Rondvraag  
 
10.1. Nol spreekt Gerard Bon toe. Hij noemt Gerard het financieel geweten van HKB, 
eerst in en later buiten het bestuur. Hij roemt Gerards inzet voor de boekhouding en 
de ledenadministratie. Nol stelt de vergadering voor, Gerard tot Lid van Verdienste te 
benoemen. Uit het applaus blijkt, dat de leden hiermee van harte instemmen. Gerard 
ontvangt een oorkonde. 
Vervolgens richt Nol het woord tot Anuschka Steenman. Haar inzet is minder 
zichtbaar, maar haar knowhow is essentieel voor HKB. Dit bleek ook het afgelopen 
jaar weer toen zij de digitale infrastructuur probleemloos naar een nieuwe host 
overbracht. Nols voorstel om Anuschka te benoemen tot Lid van Verdienste wordt 
eveneens met applaus aanvaard. Ook zij krijgt een oorkonde. 
 
10.2. Adriaan Branderhorst vraagt hoe het komt dat er slechts een klein bedrag is 
uitgegeven aan struikelstenen. Nol antwoordt dat het bestuur 1500 euro had 
gereserveerd om de leden ertoe aan te zetten te investeren in struikelstenen. Het 
idee was dat het bestuur 10% zou bijdragen, maar van deze regeling werd 
nauwelijks gebruik gemaakt. Voor dit jaar zal de regeling worden heroverwogen.  
 
8. Sluiting   
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.56 uur en nodigt de aanwezigen uit het glas 
te heffen in de ontmoetingsruimte.  
 


